



Referat af Lokalrådsmøde 13/8-2019

Afbud:

Camilla, Pia, Jesper

Mødt:

Søren, Bent, Jens, Michael, Lasse, Jan

1. Høringssvar vedr. Nærdemokratimodellen.
Der var en livlig debat omkring emnet, den generale holdning hos de fremmødte, er at Vi ikke kan gå ind for en nedlæggelse af Lokalrådene, for så at oprette en ny forening som man kalder Forum.
Jan udarbejder et høringssvar som han rundersender inden det sendes til kommunen.
Deadline til kommunen er 16/8-2019.

2. Affaldsløsning
Der er kommet svar fra kommunen på affaldsproblemet fra rastepfadserne, de foreslår at vi stiller affaldssækkene ved stativet på legepladsen, Albumvej torsdag aften, de tømmer fredag morgen.

De har medsendt et udkast til en aftale, som naturligvis forpligter os som Lokalråd, men også sikre at den ligger i systemet ved skift af medarbejdere på kommunen.

De vil også gerne lave en aftale på vedligehold af de grønne områder.

Vi blev på mødet enige om at jeg svare retur, at vi gerne vil lave en aftale, dog med det forbehold, at det ikke er sikkert at der er et Lokalråd efter nytår.

3. Forsamlingshus.
Jan er blevet kontaktet af kommunen, Elsba Hardlei, at det er indstillet til kommunalbestyrelsen at der skal afsættes 1 mill. Til overtagelse, nedrivning og reetablering af grunden.
Her ønsker Elsba at der afholdes et møde uge 34-35, omkring hvad er ønskerne for området.
Vi aftalte at jeg meddeler Elsba, at vi gerne deltager.
Vi inviterer Menighedsrådet og Søren fra Lindholm med, da de er direkte berørt af en ændring.
På dette møde vil vi have afklaret hvilket område, og muligheder der er, ud fra dette indkalder vi til borgermøde omkring ideer til udformning af området.

Ørslev Lokalråd

Formand

Jan Hansen

Maglebjergvej 2, Ørslev

4760 Vordingborg

Mobil: 22786030